



壹等旅游有限公司
Eden Tours & Travel Sdn Bhd
1st Flr, No. 290, Jln Pudu, 55100 KL
Email: sales@edenvacation.com



5天4夜

5 Days 4 Nights

绝美山城考艾游

Amazing Bangkok | Khao Yai Tour

Code: 5BKY



第一天 抵达泰国曼谷

(晚餐)

集合于吉隆坡国际机场，出发前往泰国曼谷。抵达后前往参观四面佛。它是泰国香火最旺的佛像其中之一。在中央世界购物中心享受购物乐趣。随后前往皮革店。继续前往参观白金汉宫。其建于意大利文艺复兴时期和属于新古典主义的建筑风格。我们将在泰国著名的主题餐厅-巧克力山庄享用晚餐。它是一间具有各色欧洲风格设计的主题餐厅。晚餐后返回酒店休息。

Day 01 Arrival Bangkok

(D)

Assemble at KLIA, departure to Bangkok, Thailand. Upon arrival, visit to Erawan Shrine (Four Face Buddha)- is a popular worship attraction in Bangkok. Then, shop at Terminal 21 Shopping Mall and proceed to Leather Shop. We will continue visit to Ananta Samakhom Throne Hall, was constructed in the Italian Renaissance and Neo Classic style of architecture. We will enjoy dinner at Chocolate Ville - it is a new unique design which features small European village.

第二天 曼谷 - 大城府 - 考艾

(早/午/晚餐)

酒店内享用早餐后，将前往大城府树险。随后参观香火旺盛的大佛寺。相传，大城之王赛南奉建这座寺庙是为了纪念他的亡妻，皇后巷多克麦。之后我们驱车前往行程主要的小城市考艾继续参观PB葡萄山。PB酒庄，让您能游览美丽的葡萄园，生产设施，品酒室，还让每个人都有机会品尝3杯免费葡萄酒。随后前往明星大花园-在那儿能欣赏湖泊，山区和森林美丽的自然风光，以及盛开的鲜花。晚餐后返回酒店休息。

Day 02 Bangkok - Ayutthaya - Khao Yai

(B/L/D)

After breakfast, proceed to Wat Mahathat. Continue visit to Wat Phanan Choeng- the legend of the temple says that King Sai Nam Phung of Ayutthaya built this temple in memorial of his deceased wife, Queen Soi Dok Mak, who passed away in a boat in front of the site of Wat Phanan Choeng. We will continue visit to PB Valley Khao Yai. You can visit beautiful vineyards, production facilities, and tasting room and each person will have a chance complimentary 3 glasses of wine. Next visit to The Bloom Garden, it offers beautiful natural scenery of lake, mountain and forest as well as it has the biggest garden with blooming flowers awaiting to welcome visitors. After dinner and transfer back to hotel.

第三天 考艾

(早/午/晚餐)

酒店内享用早餐后，参观促猜农场，是一个农业旅游点，让游客了解制作鲜奶冰淇淋过程及亲自体验挤奶等。午餐后，我们参观风景如画的意大利风格乡村-派力奥。接着，前往考艾名牌商城享受购物乐趣，里具有各种不同的名牌商店。随后逛白庄夜市。送返酒店休息。

Day 03 Khao Yai

(B/L/D)

After breakfast, we will transfer to Chok Chai Farm- it is an agro-tourism spot where visitors can see the process of making fresh milk ice cream and also experience milking cow. Continue to Palio Khao Yai, is an Italian-themed shopping centre. Shopping at Premium Outlet Khao Yai, it offers various brand name shops. We will have a free and easy at the Pak Chong Night Market and transfer back to hotel.

第四天 考艾 - 曼谷

(早/午/晚餐)

酒店内享用早餐后，继续游览考艾这美丽诱人的小城市。我们将会前往参观秘密花园。如果您陶醉于艺术，工艺及花园，这肯定是您必在泰国必须参观的景点之一。参观珠宝店，随后体会蜂蜜的制作过程。每人将会得到免费的野生蜜蜂饮品。前往Asiatique 体验购物乐趣和欣赏夜景。它是亚洲最新最大位于湄南河的河岸广场夜市。晚餐后送返酒店休息。

Day 04 Khao Yai - Bangkok

(B/L/D)

After breakfast, we will visit to Secret Art Garden. If you love all things art, craft and garden, it is one of the places that you must visit in Thailand. Then proceed visit to Gems Gallery and Honey Farm. Asiatique The Riverfront- it is one of the Asia biggest night market complete situated on the banks of Chao Phraya River.

第五天 曼谷 - 吉隆坡

(早餐)

我们将在酒店内享用早餐后，自由时间直到机场接送送往机场。

Day 05 Bangkok - Kuala Lumpur

(B)

We will have breakfast at hotel. Free at own leisure until transfer to airport.